



Date: 12th October 2020

التاريخ: 12 اكتوبر 2020

Ref:

المرجع:

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi

المحترم السيد / محمد سعود العصيمي

CEO - Boursa Kuwait

الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت

State of Kuwait

دولة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Zain disclosure regarding the change of representatives of two companies On the BOD

الموضوع: إفصاح زين بخصوص تغيير ممثلي شركتين في عضوية مجلس إدارة الشركة

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 regarding disclosure of Material Information.

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Attached, Disclosure Form of Material Information

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،



محمد عبدال عبدال

الرئيس التنفيذي للاتصالات

Mohammad Abdal Abdal
Chief Communications Officer



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Date:	التاريخ : 12 أكتوبر 2020 12 th October 2020
Name of Listed Company	اسم الشركة المدرجة شركة الاتصالات المتنقلة ش.م.ك.ع - زين Mobile Telecommunications Company K.S.C.P.- Zain
المعلومة الجوهرية	<p>نود إحباطكم علما بأن مجلس إدارة شركة الاتصالات المتنقلة "زين" قد قام باستلام كتابين بتاريخ 12 أكتوبر 2020 من شركتين أعضاء في مجلس الإدارة بخصوص تغيير ممثليهما في مجلس إدارة الشركة كما يلي :</p> <p>1- تعيين السيد/ علاء الدين بن عبدالله بيت فاضل ممثلا عن شركة دانة القبلة لبيع وشراء الأسهم والسندات في عضوية مجلس إدارة شركة زين بدلا من السيد/ مارتيا ل انطوان مارسيل كاراتي.</p> <p>2- تعيين السيد/ ناصر بن سليمان الحارثي ممثلا عن شركة نسيم الدلتا لبيع وشراء الأسهم والسندات في عضوية مجلس إدارة شركة زين بدلا من السيد/ عبدالله بن سالم الحارثي.</p> <p>وسيقوم مجلس إدارة شركة زين باتخاذ الإجراءات اللازمة المترتبة على ذلك طبقا للقوانين واللوائح المعمول بها.</p> <p>We would like to inform you that the Board of Directors of the Mobile Telecommunications Company "Zain" has received two letters on October 12, 2020 From two companies who are members of the board of directors regarding changing their representatives on the company's board of directors, as follows:</p> <p>1- Appointment of Mr. Alaa El-Din bin Abdullah Bait Fadel as a representative of Danat Al-Qibla Company for the sale and purchase of shares and bonds in the membership of the Board of Directors of Zain in place of Mr. Martial Antoine Marcel Caratti.</p> <p>2- The appointment of Mr. Nasser bin Suleiman Al-Harthy as a representative of Naseem Al-Delta Company for the sale and purchase of shares and bonds in the membership of the Board of Directors of Zain in place of Mr. Abdullah Salem Abdullah Al-Harthy</p> <p>Zain's board of directors will take the necessary measures for that as per the applicable laws and regulations.</p>
المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	لا يوجد
Significate of the Material Information on the Financial position of the Company	No effect

